


Z á p i s n i c a    č. 4/2013 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári,  

ktoré sa uskutočnilo dňa 1.3.2013 v budove Mestského úradu v Poltári 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

   1. Otvorenie zasadnutia  

   2. Príprava Dňa učiteľov   

   3. Navýšenie finančných prostriedkov pre školy 

   4. Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2012 o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe platby na  

       čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej  

       pôsobnosti mesta Poltár   

   5. Diskusia 

   6. Záver 

      

 1. Otvorenie zasadnutia 

 

 Zasadnutie Komisie pre školstvo (KŠ) pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári otvorila 

a prítomných členov privítala jej predsedníčka Mgr. Martina Brisudová. Informovala 

prítomných, že aj napriek snahe zvolať spoločné zasadnutie komisie pre školstvo s finančnou 

komisiou, nepodarilo sa toto stretnutie zrealizovať.  Cieľom stretnutia bolo hľadať možnosť 

navýšenia finančných prostriedkov pre školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár.  

 

 2. Deň učiteľov – príprava  

 

 Predsedníčka komisie oboznámila členov komisie s tým, že v zmysle písomného 

stanoviska vedúcej finančného oddelenia pani Jarmily Štrbovej, KŠ nemôže pri zabezpečení 

kultúrneho programu na Deň učiteľov počítať s vyčlenením finančných prostriedkov vo výške 

300 € z rozpočtu kultúrneho domu. Na základe uvedeného komisia musí opätovne rozhodnúť 

o výbere kultúrneho programu, ako aj o výške finančných prostriedkov na jeho zabezpečenie. 

Bude potrebné spresniť nahlasovanie účasti učiteľov – seniorov, ako aj čas konania osláv Dňa 

učiteľov (dopoludnia, resp. odpoludnia).  Mgr. Brisudová uviedla, že je potrebné rozhodnúť, 

či budú na Deň učiteľov pozvaní aj zástupcovia Spojenej školy v Poltári vrátane gymnázia. 

Členovia komisie odporučili, aby sa Dňa učiteľov zúčastnili pedagogickí a nepedagogickí 

pracovníci v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár.    

 

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári schválila vyčlenenie finančných 

prostriedkov vo výške 750 € z rozpočtu komisie na prípravu a organizačné zabezpečenie 

Dňa učiteľov, ktorý sa bude konať dňa 27.03.2013?  

(nákup materiálu a tlač pozvánok, tlač a laminovanie ďakovných listov, občerstvenie pre 

ocenených, pozvaných a účinkujúcich, obedy, kvety a darčeky pre ocenených, hudobný 

program, moderovanie podujatia, vecný dar pre pedagóga oceneného zriaďovateľom) 

 

 

Hlasovanie: 

Za:   5  Proti: -   Zdržali sa: - 

 

 



 

 

3. Navýšenie finančných prostriedkov pre školy 

 

Na základe požiadaviek riaditeľov škôl, predložených na zasadnutí komisie pre 

školstvo dňa 25.02.2013, v rámci minimálneho dofinancovania škôl, komisia pre školstvo  

odporučila Mestskému zastupiteľstvu v Poltári schváliť navýšenie finančných prostriedkov 

pre školy vo výške 32 421 €. 

 

Kto je za to, aby Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári odporučila Mestskému 

zastupiteľstvu v Poltári v rámci minimálneho dofinancovania škôl schváliť navýšenie 

finančných prostriedkov pre školy vo výške 32 421 € ? 

Hlasovanie: 

Za:   5  Proti: -   Zdržali sa: - 

 

 

4. Dodatok č. 1 k VZN č. 3/2012 o rozhodovaní o výške príspevku a spôsobe 

platby na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár  

 

Predsedníčka komisie pre školstvo požiadala prítomných členov, aby sa vyjadrili vo 

veci odporučenia, resp. neodporučenia Dodatku č. 1 k VZN č. 3/2012. Pani Elena Slavkovská 

navrhla odporučiť zvýšenie školného v zmysle navrhovaného dodatku, v prípade MŠ a ZUŠ 

od septembra 2013, JUDr. Garajová nesúhlasila so zvýšením školného. O dodatku komisia 

pre školstvo nehlasovala. Kľúčovým bude navýšenie rozpočtu škôl v rámci originálnych 

kompetencií. 

 

5. Diskusia 

 

JUDr. Garajová poukázala na skutočnosť, že v MŠ Kanadská stúpne počet nadčasových 

hodín práce, nakoľko zo zdravotných dôvodov chýbajú dve učiteľky. Mala otázku, či bude 

možné nadčasové hodiny preplatiť. Navrhla zastupovanie z MŠ Sklárska.  

 

Elena Slavkovská uviedla, že je potrebné, aby školy dostali tie finančné prostriedky, ktoré im 

patria, bez toho, že by sa niekomu inému finančné prostriedky krátili. Ďalej mala dotaz, či by 

bolo možné zistiť koľko dostáva mesto podielových daní.    

 

Prijaté uznesenia: 

 

Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 01.03. 2013 prijala po 

prerokovaní Uznesenie komisie pre školstvo č. 2/2013, v ktorom schvaľuje vyčlenenie 

finančných prostriedkov vo výške 750 € z rozpočtu komisie na prípravu a organizačné 

zabezpečenie Dňa učiteľov, ktorý sa bude konať dňa 27.03.2013. 

(nákup materiálu a tlač pozvánok, tlač a laminovanie ďakovných listov, občerstvenie pre 

ocenených, pozvaných a účinkujúcich, obedy, kvety a darčeky pre ocenených, hudobný 

program, moderovanie podujatia, vecný dar pre pedagóga oceneného zriaďovateľom) 

 

 

 



Komisia pre školstvo pri MsZ v Poltári na svojom zasadnutí dňa 01.03.2013 prijala po 

prerokovaní Uznesenie komisie pre školstvo č. 3/2013, v ktorom odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Poltári v rámci minimálneho dofinancovania škôl schváliť navýšenie 

finančných prostriedkov pre školy vo výške 32 421 €.  

 

7. Záver   

 

 Zasadnutie Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári ukončila predsedníčka komisie 

Mgr. Martina Brisudová, ktorá sa všetkým prítomným poďakovala za účasť.  

 
 

 

 
 

 

V Poltári, dňa 05.03.2013 
Zapísala: Mgr. Aneta Melicherová 

           

              Mgr. Martina Brisudová 

                    predsedníčka komisie 

 

 


